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Pomagati
družinam
V torek, 23. novembra je bilo posvetovanje o družbeni aktivno-
sti žena v zvezi s konferenco o organiziranosti žensk in drugih
probjemih, ki jo pripravljajo v Beogradu pri Zvezni konferenci
za vprasanja družbenoekonomskega položaja žensk

Kot gost se je udeležila te
konference Mušarefa Mustafa,
članica predsedstva zvezne
konference SZDL. Prisotni so
bili še Olga Vrabič, predsedni-
oa konference za vprašanja
družbenoekonomskega položa-
ja žensk pri republi&ki konfe-
renci SZDL Slovenije, Marija
Lulik, predsednica sveta za
vprašanja družbenoefconomske-
ga položaja žensk pri OK
SZDL ljubljana-Center, in dru-
gi. Uvodno besedo je imel Voj-
ko Novak, ki je govoril o orga-
niziranosti in delovanju krajev-
nih skupnosti, o zaslugah Dru-
štva prijateljev mladine in
sploh o solidarnosti občanov,
predvsem zvezd z zadnjim refe-
rendumom. Na vseh teh pod-
ročjih so bile ženske izredno
aktivne in marsikatere akoije
brez udejstvovanja žensk ne
bi mogli izpeljati.

Vlado Beznik, predsednik
mestne konference SZDL pa je
spregovoril o problemih velike-
ga mesta, ki narašča iz leta v
leto, o stanovahjskem vpraša-
nju, o ncmh stanovanjskih
gradnjah, kl so bile pogostoma
planirane brez objektov druž-
benega standarda.

Svet za vprašanje družbeno-
ekonomske aktivnosti žeosk je
osredotočti svoje delo na orga-
ni2siranost in problematiko, ki
je najbolj pereča in zajema ve-
lik del občanov (problem dru-
žine, kjer sta oba starša zapo-
slena). Do sedaj je bilo še pre-
malo narejenega, da bi se po-
družabile tiste funkcije druži-
ne, ki jo še vedno obremenju-
jejo, predvsem žensko. Ukvar-
ja se s konkretnimi problemi,
značilnimi za določeno področ-
je. V občini Center je zelo vi-
sok odstotek zaposlenih žensk
(50 odstotkov), velik je priliv
piebivalstva, predvsem mladih,
delovnih ljudi, kar pomeni
obremenitev vzgojno varstve-
nih ustanov (30 odstotkov
otrok je iz drugih ljubijanskih
občin), pri tem pa je majhna
možnost za razširitev kapaci-
tet. V zvezi z uvajanjem celo-
dnevne šole je bil svet mne-
nja, da je družbena prehrana
zelo pomembna dejavnost. V
občini Center živi tudl veliko
število starejših občanov (25
odstotkov), kar pomeni spet
veliko novih problemov, ki jih
bo treba rešiti.
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